

# **Kieler Woche 2020**

## **Sailing Instructions Offshore**

### **–Regatta Specific Rules–**

## **International German**

# **Championship ORC Double Hand**

## **and**

# **Dehler 30od Double Hand**

## **Bestenermittlung**

### **Introduction**

The Sailing Instructions (SI) for the International German Offshore Double-hand Championship (IDM DH) consist of 4 Documents:

- This document,
- the Offshore General Rules,
- the Specific Sailing Instructions for Senatspreis
- the Specific Sailing Instructions for Silbernes Band

### **Scoring**

The International German Championship ORC Double Hand and Dehler 30od Bestenermittlung will be scored by adding the points of the two races Senatspreis and the Silbernes Band. In case of a tie, the tie is broken in favor of the boat with the better place in the race Silbernes Band.

### **Einleitung**

Die Segelanweisungen für die Internationale Deutsche Meisterschaft im Zweihand Seesegeln besteht aus den folgenden Dokumenten:

Dieses Dokument,  
die Generellen Segelanweisungen,  
die Speziellen Segelanweisungen für den Senatspreis,  
die spezielle Segelanweisungen für das Silbernes Band.

### **Auswertung**

Die Int. Deutsche Meisterschaft ORC Double Hand und Dehler 30od Bestenermittlung werden berechnet, indem die Punkte der Regatten Senatspreis und Silbernes Band addiert werden. Im Falle einer Punktgleichheit wird die Punktgleichheit zu Gunsten des Boots mit der besseren Platzierung in der Regatta Silbernes Band.